
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-04-20 kl. 18:20-19:30  

Plats: Lilla Sundsskogsvägen 1 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) 

Frida Lyckehav (fridalyckehav@gmail.com) 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Jan-Ove Lundqvist. 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll. 

Styrelsen godkänner tidigare mötesprotokoll. 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkänner dagordningen.  

5. Ekonomi 
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Kassan är per idag 502 948,40 kr. Styrelsen godkänner kassarapporten av Per Böe. 

6. Fartsänkande åtgärder i området. 

a. Styrelsen beslutar att bjuda in arbetsgruppen för en redovisning av offerterna 

på nästa anordnade möte.  

b. Styrelsen beslutar att köpa in 1 st tillfälligt farthinder inklusive skyltar från 

BELEX till en kostnad av max 10 000 kr enligt offert. Detta skall ligga vid 

korsningen Östra Sundsskogsvägen/Byhagsvägen.  

7. Betesmarken 

Ingen ny information från kommunen, väntar på beslut om de tar kostnaden för 

stängslet. 

8. Stentrapporna. 

Styrelsen beslutar att ge Per och J-O i uppdrag att ta in offert för att sätta om 

stentrapporna eller ersätta dem med blocksteg. 

9. Uddevalla energi 

Inget nytt att redovisa.  

10. Allmänna soptunnor på området.  

Styrelsen beslutar att inte sätta upp några allmänna soptunnor på området. Hänvisar 

till att man får slänga sina sopor i sina egna soptunnor. 

11. Instabox i affären 24/7 

Styrelsen har haft möte med en av affärsinnehavarna gällande hur affären kan byggas 

om för att få Instabox. De ska återkomma med en ny ritning till styrelsen.  

12. Övriga frågor. 

Styrelsen hälsar Frida Lyckehav varmt välkommen. 

13. Nästa styrelsemöte. 

Styrelsen beslutar att ha möte 22-05-05 kl 18:30 för att träffa Farthindergruppen samt 

ha ett nytt styrelsemöte i slutet av augusti. 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 



Justeringsman Jan-Ove Lundqvist ___________________ 

Sekreterare Henrik Balkander ____________________ 

 

 


